

Sendt til:

HB, landsudvalg, lokalforeninger og postansvarlige.

Referat fra møde i LKU d. 16 november 2019 Fjeldsted Skovkro
Stig Hansen, Jørn Præstegaard, Peter Knudsen, Poul Graversen, Jørgen Randa
afbud Arne Honore

- **Eliteturneringen – status**

JP orienterede om status.

Årets turnering afsluttet, desværre med en regnefejl som først blev opdaget sent, har nu ændret i proceduren omkring resultater så fremover undgår dette.

Næste år er på plads, mangler kun runden på Fyn.

Forslaget om at hæve startgebyr er vedtaget af HB, udvalget aftalte at turneringsleder orienterer landskasser om hvem der afholder runderne, så de kan få deres støtte. Proceduren indføres i relevant orientering.

- **DM 2019 – status**

Rapporten er ved at være på plads. Dog er nogle udvalgs indlæg noget begrænset.

KU gennemgik indslag og drøftede erfaringerne i forhold til aftalte procedurer.

Bemærkninger om at gule veste til hjælpere og markeringspinde kunne være i DM-trailer må afvises, disse hører under arrangørernes budget.

Dager er bør samles op på forhold omkring forplejning, så vi undgår ubrugte betalinger og madspild. Der bør endvidere følges op på proceduren omkring, hvem der aftaler overnatning og aftenforplejning lørdag.

Arrangør har gjort opmærksom på at forskud på 20.000,- er for lidt, og forslår det hævet til 50.000,-. JR tager det med til HB.

Udvalget har talt om økonomi i forhold til deltagelse ved DM, udvalget har sammensat et forslag om at hæve startgebyr med kr 25,-, og så låse disse penge til underskudsdekning af arrangørerne. Samtidig skal HB så stille en garanti på startgebyret eks. de 25 kr. uanset deltager antal.

- **Orienteringerne**

Udvalget gennemgik orienteringerne, og foretog diverse rettelser.

I forbindelse med rettelser i orientering 72, vedtog udvalget at den seneste dato for afholdelse af DM

vil være d. 26 november, af hensyn til at ønsket om arealer, ikke kommer i konflikt med diverse jagter.

Udvalget vendte fordele og ulemper ved at ændre opryknings kriterier fra kalenderåret til 12 måneder. Udvalget besluttede at fastholde den nuværende ordning hvor vi følger kalenderåret, og vedtog i øvrigt at fastholde kvalifikation til DM også følger kalenderåret.

Som følge af at HB indfører det nye klubmodul, hvor tilmelding og betaling til konkurrencer skal ske fremover, har udvalget besluttet at den indførte inddeling i tre blokke af konkurrenceåret, ikke længere er aktuel, og den slettes i orienteringen.

- **Budget**

Stig fremlagde et foreløbig budget, som udvalget tog ad note

- **Klubmodulet**

Stig er inde over problemstillinger i forhold til KU's interesse områder.

Det konstateres at der HB vil bruge 35.000,- ekstra i indførelse af on-line registreringer vedrørende konkurrencer, udvalget gør opmærksom på at resultatprogrammet jo laves af Uffe, og vi er afhængige af at det også kan fungerer fremover. JR tager en snak med Sekretariatet.

- **Nyt HB**

JR orienterede om diverse punkter fra HB.

Under punktet vendte vi problemstillingen med de nye brandsluknings regler, der træder i kraft på 1/1 2020, og om det har betydning for fremtidige DM. JR undersøger sagen.

- **Evt**

Møde datoer:

25-26/1 20	Formandsmøde
7/3 20	KU møde Fjeldsted
21/3 20	Landsmøde
4/4 20	Formøde DM (forslag)
5/9 20	Formøde DM
6/9 20	KU møde

Ref. Peter Knudsen